

# Claap! & Santana

POP  
SOFT TECHNO

Avec plus de dix ans d'expérience derrière les platines, Claap! & Santana ont toujours le bon son au bon moment. Qu'il s'agisse de clubs intimes comme le Petit Palace ou de festivals, fêtes privées, pool parties, shows radio ou cocktails, leur musique reflète leur unique alchimie. Ensemble, ils hypnotisent leur auditoire au moyen de perles musicales collectées passionnément au fil des années ou provenant de leurs propres édits, remixs, ou productions originales.

*With more than ten years of experience behind the turntables, Claap! & Santana always have the right sound at the right time. Whether it's intimate clubs like the Petit Palace or festivals, private parties, pool parties, radio shows and cocktail parties, their music reflects their unique chemistry. Together, they hypnotize their audience with musical pearls collected passionately over the years or from their own edits, remixes, or original productions.*